

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JUNE 14, 1989

(1)

[Text]

The Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce met at 2:00 p.m. this day for the purpose of organization.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Austin, Buckwold, Davey, Frith, Ottenheimer, Perrault and Poitras. (7)

In attendance: The Official Reporters of the Senate.

Pursuant to Rule 69, the Clerk presided over the election of the Chairman.

The Honourable Senator Frith moved that the Honourable Senator Buckwold be elected Chairman of this Committee.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Frith moved that the Honourable Senator Ottenheimer be elected Deputy Chairman of the Committee.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Austin moved that the Subcommittee on Agenda and Procedure be composed of the Chairman, the Deputy Chairman and one other member of the Committee to be designated by the Chairman after the usual consultations, and that the quorum be three.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Perrault moved that the Committee print 500 copies of its *Proceedings*.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Austin moved that, pursuant to Rule 70, the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Poitras moved that the Subcommittee on Agenda and Procedure be empowered to invite witnesses and schedule hearings.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Davey moved that, pursuant to paragraph 3:05 of Appendix III to the Rules of the Senate, accounts for payment by the Committee be certified by the Chairman or the Deputy Chairman.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Davey moved that the Chairman be authorized to seek authority from the Senate to engage the services of such counsel and technical, clerical and other per-

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 14 JUIN 1989

(1)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce tient aujourd'hui à 14 heures sa séance d'organisation.

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Austin, Buckwold, Davey, Frith, Ottenheimer, Perrault et Poitras. (7)

Également présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Conformément à l'article 69 du Règlement du Sénat, le greffier préside à l'élection d'un président.

L'honorable sénateur Frith propose,—Que l'honorable sénateur Buckwold soit élu président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Frith propose,—Que l'honorable sénateur Ottenheimer soit élu vice-président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Austin propose,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure soit composé du président, du vice-président et d'un autre membre du Comité, que le président désignera après les consultations d'usage, et que le quorum en soit de trois.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Perrault propose,—Que le Comité fasse imprimer 500 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Austin propose,—Qu'aux termes de l'article 70 du Règlement du Sénat, le président soit autorisé à tenir des séances, à entendre des témoins et à ordonner l'impression des témoignages en l'absence de quorum.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Poitras propose,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure soit autorisé à organiser des séances et à entendre des témoins.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Davey propose,—Qu'aux termes du paragraphe 3:05 de l'Annexe III du Règlement du Sénat, les comptes à payer au nom du Comité soient attestés par le président et le vice-président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Davey propose,—Que le président soit autorisé à demander au Sénat la permission de retenir les services des conseillers juridiques et du personnel technique, de